
Saksprotokoll i Kultur- og ressursutvalet - 02.12.2014

Spørsmål frå medlemane:

Mona Røsvik Strømme ønskte ei orientering om status for saka om Mølleneset og evt. når den kom opp til 

ny behandling.

Fylkeskonservator orienterte. Ny sak vert lagt fram i utvalet i neste møte den 22.01.2015.

Natalie A Golis ønskte svar på spørsmål ho stilte i forrige møte om ei orientering om 

rundebordskonferansen med Skotland i haust.

Fylkeskonservator orienterte. Sak om vidare samarbeid og prioriteringar vert lagt fram for utvalet.


